

After Compliments,

تحية طيبة ، وبعد

Appointment of New CFO

تعيين المدير المالي

Oman Refreshment Company would like to announce that Mr. Santosh Kumar have been appointed as the new CFO for the Company, effective 31 January 2019.

تود شركة عمان للمربطبات بأن تعلن عن تعيين الفاضل/ سنتوش كومار بمنصب المدير المالي بالشركة إعتباراً من 31 يناير 2019م.

Mr. Santosh Kumar is Fellow Chartered Accountants (FCA) and an Executive Business Management (EMBA) graduate. He has worked with fortune hundred FMCG companies in different markets of Asia, Middle East. He has extensive experience in internal control, operation & strategic finance.

إن الفاضل/ سنتوش كومار حاصل على زمالة المحاسبين القانونيين (FCA) وعلى شهادة الإدارة التنفيذية التجارية (EMBA) ، ولقد عمل مع العديد من شركات السلع سريعة الإستهلاك بأسواق عدة في آسيا والشرق الأوسط ، بالإضافة لخبرته بمجال الرقابة الداخلية ، والعمليات ، والإستراتيجيات المالية.

The Company's management wishes Mr. Santosh Kumar all success in his new role with the Company

كما تتمنى إدارة الشركة للفاضل/ سنتوش كومار التوفيق في عمله الجديد مع الشركة.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترم،،،



Youssef Ezzikhe
Chief Executive Officer



يوسف الزبيخ
الرئيس التنفيذي



Oman Refreshment Company SAOG

PO Box: 30, PC: 111,

CPO Airport, Sultanate of Oman

T: +968 2458 9000. F: +968 2458 9099

C.R. No.: 1/05440/6 - Industrial Licence No.:679

info@pepsioman.com www.pepsioman.com



Call Centre
2459 6999

شركة عمان للمربطبات ش.م.ع.ع.

ص.ب: ٣٠، الرمز البريدي: ١١١

البريد المركزي ، المطار، سلطنة عمان

هاتف: ٢٤٥٨٩٠٠٠ ، ٢٤٥٨٩١٠٠ ، فاكس: ٩٠٩٩ ٢٤٥٨

س.ب رقم ١/٠٥٤٤/٦ - السجل الصناعي رقم ٦٧٩

info@pepsioman.com www.pepsioman.com

